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Els regants de la Vila Joiosa disposen d´una plantaEls regants de la Vila Joiosa disposen d´una planta
fotovoltaica per reduir el cost energètic delfotovoltaica per reduir el cost energètic del
bombament d´aigua per al reg de les hortesbombament d´aigua per al reg de les hortes

L'Alcalde Marcos Zaragoza i el President de la Diputació ProvincialL'Alcalde Marcos Zaragoza i el President de la Diputació Provincial
d'Alacant, Toni Pérez, visiten la instal·lació de les plaques solars a lad'Alacant, Toni Pérez, visiten la instal·lació de les plaques solars a la
planta de bombament d'aigua del Consorci d'Aigües a la partidaplanta de bombament d'aigua del Consorci d'Aigües a la partida
Alcocó.Alcocó.

El Consorci d'Aigües de la Marina Baixa i la Comunitat de Regants de laEl Consorci d'Aigües de la Marina Baixa i la Comunitat de Regants de la
Vila Joiosa han instal·lat un total de 180 plaques solars a la planta deVila Joiosa han instal·lat un total de 180 plaques solars a la planta de
bombament d'aigua per a reg que el Consorci d'Aigües disposa a labombament d'aigua per a reg que el Consorci d'Aigües disposa a la
partida Alcocó. Es tracta d'un projecte col·laboratiu entre les duespartida Alcocó. Es tracta d'un projecte col·laboratiu entre les dues
entitats, que beneficiarà, aproximadament, 1.500 regants de l'horta deentitats, que beneficiarà, aproximadament, 1.500 regants de l'horta de
la Vila Joiosa, a més de reduir el cost energètic i mediambiental. Lala Vila Joiosa, a més de reduir el cost energètic i mediambiental. La
instal·lació, que cobreix una superfície de 1500 metres quadrats,instal·lació, que cobreix una superfície de 1500 metres quadrats,
disposa d'una potència de 100 quilowatts, fet que suposa unadisposa d'una potència de 100 quilowatts, fet que suposa una
producció de 162.000 quilowatts a l'any.producció de 162.000 quilowatts a l'any.

  

L'Alcalde Marcos Zaragoza i el President de la Diputació d'Alacant, ToniL'Alcalde Marcos Zaragoza i el President de la Diputació d'Alacant, Toni
Pérez, han visitat la instal·lació juntament amb el president delPérez, han visitat la instal·lació juntament amb el president del
Consorci d'Aigües de la Marina Baixa, Jaume Berenguer, i membres deConsorci d'Aigües de la Marina Baixa, Jaume Berenguer, i membres de
la Comunitat de Regants de la Vila Joiosa.la Comunitat de Regants de la Vila Joiosa.

  

Zaragoza s'ha mostrat content de la col·laboració entre el ConsorciZaragoza s'ha mostrat content de la col·laboració entre el Consorci
d'Aigües de la Marina Baixa i la Comunitat de Regants de la Vila Joiosad'Aigües de la Marina Baixa i la Comunitat de Regants de la Vila Joiosa
per dur a terme aquest tipus d'inversions de què es beneficien elsper dur a terme aquest tipus d'inversions de què es beneficien els
regants del municipi i ha felicitat els regants “per apostar per la òptimaregants del municipi i ha felicitat els regants “per apostar per la òptima
utilització i reutilització de les aigües que rega els nostres camps”. Enutilització i reutilització de les aigües que rega els nostres camps”. En
aquest sentit, l'Alcalde ha anunciat que s'estudiarà la possibilitataquest sentit, l'Alcalde ha anunciat que s'estudiarà la possibilitat
d'instal·lar plantes fotovoltaiques al pou de reg que té la Comunitat ded'instal·lar plantes fotovoltaiques al pou de reg que té la Comunitat de
Regants amb la col·laboració de l'Ajuntament de la Vila Joiosa.Regants amb la col·laboració de l'Ajuntament de la Vila Joiosa.

A més, l'Alcalde ha sol·licitat la col·laboració de la conselleria de MediA més, l'Alcalde ha sol·licitat la col·laboració de la conselleria de Medi
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Ambient, Aigua i Infraestructures per iniciar les obres del terciariAmbient, Aigua i Infraestructures per iniciar les obres del terciari
avançat a la depuradora, el projecte de la qual ja està aprovat i queavançat a la depuradora, el projecte de la qual ja està aprovat i que
l'Alcalde considera que “aquestes obres són necessàries per millorar lal'Alcalde considera que “aquestes obres són necessàries per millorar la
qualitat del aigua de reg” i que requereixen el finançament de fonsqualitat del aigua de reg” i que requereixen el finançament de fons
europeus.europeus.

  

Així mateix, el president de la Diputació d'Alacant, Toni Pérez, haAixí mateix, el president de la Diputació d'Alacant, Toni Pérez, ha
assenyalat que aquesta instal·lació de la planta fotovoltaica és “unaassenyalat que aquesta instal·lació de la planta fotovoltaica és “una
inversió en sostenibilitat ambiental, econòmica i social perquè aquestainversió en sostenibilitat ambiental, econòmica i social perquè aquesta
actuació permetrà rebaixar la factura energètica en aquestsactuació permetrà rebaixar la factura energètica en aquests
bombaments entre un 30 i 40% a l'any i una amortització ràpida.bombaments entre un 30 i 40% a l'any i una amortització ràpida.
Genera energia renovable, estalvi de la despesa de l'aigua i reduccióGenera energia renovable, estalvi de la despesa de l'aigua i reducció
de les emissions de diòxid de carboni”.de les emissions de diòxid de carboni”.

Notícia publicada el Notícia publicada el  23 d’Abril de 2024 23 d’Abril de 2024
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Categoria:Categoria:Agricultura i Pesca, Medi Ambient.Agricultura i Pesca, Medi Ambient.
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